
1	

Notulen	bijzondere	algemene	ledenvergadering	Sporting	Andijk		
11	januari	2018	

	
Aanwezig:	
Marcel	Aker	 	 voorzitter	
Carola	Rood	 	 secretaris	
Siem	Visser	 	 penningmeester	
Stef	Mellema	 	 voorzitter	voetbalcommissie	
Stefan	Smit	 	 lid	voetbalcommissie	
Dirk	Jan	Visser	 	 lid	voetbalcommissie	
	
en	69	leden/belangstellenden	
	
1.	 Opening	
Marcel	Aker	opent	de	vergadering	en	heet	de	aanwezigen	van	harte	welkom.		
Hij	geeft	aan	dat	deze	bijzondere	algemene	ledenvergadering	slechts	1	agendapunt	kent:	het	voorstel	
over	het	prestatievoetbal	zaterdag/zondag.	De	voetbalcommissie	heeft,	gesteund	door	het	bestuur,		
hiernaar	een	uitvoerig	en	vooral	transparant	onderzoek	uitgevoerd.	Leden,	vrijwilligers,	sponsoren,	
supporters	en	een	ieder	die	Sporting	Andijk	een	warm	hart	toedraagt,	hebben	de	gelegenheid	
gekregen	om	hun	zegje	hierover	te	doen.	
Op	basis	hiervan	heeft	de	voetbalcommissie		een	voorstel	opgesteld	en	besproken	met	het	bestuur,	
waarna	het	voorstel	aan	de	leden	is	voorgelegd.	Ieder	heeft	het	voorstel	kunnen	lezen.	
	
De	doelstelling	van	deze	bijzondere	algemene	ledenvergadering	is	accordering	van	dit	volledige	
voorstel	en	het	verder	verbinden	van	de	beide	selecties.	Hiervoor	is	een	groot	draagvlak	van	de	leden	
onontbeerlijk.		
Hij	geeft	aan	dat	de	voorzitter	van	de	voetbalcommissie,	Stef	Mellema,	het	proces	verder	zal	
toelichten	en	vervolgens	zal	een	stemming	worden	gehouden.	
	
2.	 Mededelingen	
Berichten	van	verhindering	zijn	ontvangen	van	Robert	Tepaske	en	Adriaan	de	Leeuw.	
	
3.	 Voorstel	voetbalcommissie	betreffende	prestatievoetbal	op	zaterdag	en/of	zondag	
Stef	geeft	een	presentatie	over	het	proces	dat	de	afgelopen	maanden	is	doorlopen.		
Hij	geeft	aan	dat	het	bestuur	in	2016	ook	al	diverse	besprekingen	heeft	gehad	over	hetzelfde	
onderwerp.	De	aanleiding	is	de	terugkerende	spelers	tekorten	binnen	de	selecties	van	zaterdag	en	
zondag.		
De	voetbalcommissie	in	de	huidige	samenstelling	is	begin	dit	seizoen	gestart.	Stef	stelt	de		andere	
twee	leden,	Stefan	Smit	en	Dirk	Jan	Visser,	voor.		
Stef	vertelt	dat	begin	november	jl.	een	brief	is	gestuurd	om	het	probleem	onder	de	aandacht	te	
brengen.	Daar	zijn	vele	reacties	op	ontvangen,	zelfs	in	de	vorm	van	handgeschreven	brieven.	
Er	zijn	gesprekken	gevoerd	met	de	individuele	selecties	en	begeleiding.	De	selectieleden	en	
begeleiding	hebben	ook	allemaal	individueel	een	enquête	ingevuld.	Er	zijn	speeddates	georganiseerd	
waar	veel	gebruik	van	is	gemaakt	en	die	ook	veel	informatie	hebben	opgeleverd.	
Daarna	is	een	avond	belegd	met	de	gezamenlijke	selecties	en	begeleiding.	Daarin	is	onder	andere	de	
uitslag	van	de	enquête	besproken.	
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Stef	dankt	een	ieder	voor	alle	input	die	de	voetbalcommissie	heeft	ontvangen.	Alle	info,	maar	ook	de	
gesprekken,	zijn	als	zeer	waardevol	ervaren.	
	
Hij	geeft	aan	dat	vanavond	een	stemming	zal	worden	gehouden	over	het	voorstel	dat	ter	tafel	ligt.	
Het	voorstel	bestaat	uit	twee	delen:	
1. handhaven	beide	selecties	voor	zaterdag	en	zondag;	
2. bevorderen	van	de	verbinding	tussen	en	verdere	samenwerking	met	beide	selecties.	
	
De	conclusies	die	de	voetbalcommissie	heeft	getrokken	uit	de	enquête	is	dat:	
• 85%	van	alle	selectieleden	op	termijn	1	selectie	wil;	
• 70%	van	alle	selectieleden	niet	bereid	is	om	te	switchen	naar	een	andere	speeldag.	20%	is	wel	

bereid	te	schuiven	en	10%	heeft	hierover	geen	mening.	
Dit	veroorzaakte	voor	de	voetbalcommissie	een	groot	dilemma.	Deze	uitslag	is	voor	alle	
leeftijdscategorieën	binnen	de	selecties	nagenoeg	hetzelfde.	
	
De	belangrijkste	redenen	voor	de	keuze	om	1	selectie	te	willen	(85%)zijn:	
• meer	spelers	dus	een	betere	bezetting;	
• gezelliger;	
• verhoging	kwaliteit	.	

	
De	belangrijkste	redenen	voor	de	keuze	om	niet	te	willen	switchen	(70%)	zijn:	
• ik	voetbal	altijd	al	op	deze	dag;	
• ik	wil	op	zaterdag	werken;	
• ik	wil	een	vrije	zondag	c.q.	zaterdagavond.	
	
Voor	zondag	geldt	dat	het	voetballen	van	streekderby's	een	belangrijk	argument	is	om	op	zondag	te	
willen	spelen.	
	
In	de	speeddates	zijn	vooral	de	volgende	vier	punten	benoemd:	
• principieel	zondag	vrij	houden	voor	kerkbezoek	en	vanuit	overtuiging;	
• geen	of	nauwelijks	reuring	op	zondag	als	er	geen	selectievoetbal		meer	is;	
• de	vrijwilligers	kiezen	vooral	voor	behoud	van	selectievoetbal	op	beide	dagen;	
• er	is	door	de	jeugd	geen	echte	voorkeur	voor	zaterdag	of	zondag	uitgesproken.	
	
Het	voorstel	is	begin	januari	gepubliceerd.	Ieder	heeft	het	kunnen	lezen.	De	voetbalcommissie	stelt	
voor	om	op	dit	moment	selectievoetbal	te	handhaven	op	zaterdag	en	zondag.	
Hiermee	is	het	probleem	van	teruglopende	spelersaantallen	niet	opgelost.	Stef		wijst	op	de	
verantwoordelijkheid	van	beide	selecties	om	te	bevorderen	dat	beide	selecties	op	de	huidige	wijze	
kunnen	blijven	functioneren.	
De	voetbalcommissie	neemt	als	taak	om	de	verbinding	van	beide	selecties	te	gaan	bevorderen.	Dit	is	
een	onderdeel	van	het	voorstel.	
	
Stef	wijst	erop	dat	de	fusie	van	een	aantal	jaren	geleden	een	verbinding	tussen	Andijk	Oost	en	Andijk	
West	heeft	opgeleverd.	Er	gaan	wat	dit	betreft	al		veel	zaken		goed.	Het	is	goed	om	daar	ook	naar	te	
kijken.	Hij	noemt	spelers	van	de	overige	seniorenteams	die	elkaar	op	zaterdag	en	zondag	helpen	om	
teams	compleet	te	krijgen.	Ook	de	maandagochtendploeg	die	bestaat	uit	een	mengeling	van	oud	
Asonia	en	oud	AVV.	
De	jeugd	en	begeleiding	is	verenigd.	Dit	geldt	ook	voor	de	handbal	en	de	korfbal.	



3	

Hij	noemt	als	voorbeeld	zijn	eigen	zoon	die	samen	voetbalt	met	de	zoon	van	Arjan	Bank	in	"Onder	8".	
Arjan	was	vroeger	aanvoerder	van	AVV	en	hijzelf	van	Asonia.	Nu	voetballen	de	zoons	niet	alleen	
samen,	maar	ook	buiten	het	voetbal	spelen	ze	met	elkaar,	ondanks	dat	ze	op	verschillende	
basisscholen	zitten.	
	
Hij	wil	graag	dat	de	leden	het	proces,	om	te	proberen	de	samenwerking	tussen	beide	selecties	te	
versnellen,	goedkeuren.	Uiteraard	zal	dit	gebeuren	in	overleg	met	alle	betrokkenen,	maar	het	is	
belangrijk	dat	de	leden	achter	deze	ontwikkeling	staan.		
	
Stef	eindigt	zijn	betoog	met	een	beroep	op	alle	Sporting	Andijkers	om	mee	te	werken	aan	deze	
verbinding/samenwerking	en	een	variant	op	de	beroemde	quote	van	J.F.	Kennedy:	
"Vraag	niet	wat	de	vereniging	voor	jou	kan	doen,	maar	vraag	wat	jij	voor	de	vereniging	kunt	doen".	
	
Hij	stelt	de	aanwezigen	in	de	gelegenheid	om	vragen	te	stellen.	
	
Marryelle	Deen	geeft	een	groot	compliment	aan	de	voetbalcommissie	en	het	bestuur	voor	de	
grondige	wijze	waarop	het	onderzoek	is	gedaan.	Iedereen	heeft	de	gelegenheid	gehad	om	inbreng	te	
leveren.	Zij	ziet	het	voorstel	als	een	logisch	gevolg	van	het	onderzoek.	
	
Arie	Berkhout	stelt	dat	het	enthousiasme	bij	de	leden	vandaan	moet	komen.	Hij	vindt	dat	de	
overgang	van	jeugdspelers	naar	Strandvogels	een	seizoen	geleden	te	makkelijk	is	gegaan.	Hij	vraagt	
of	er	iets	aan	gedaan	is	om	deze	spelers	terug	te	krijgen.	Stef	antwoordt	dat	daar	aandacht	aan	is	
besteed	aan	het	einde	van	vorig	seizoen.	In	het	kader	van	het	huidige	proces	heeft	dat	verder	(nog)	
geen	rol	gespeeld.	
	
Tom	Peter	Blom	vindt	het	fantastisch	hoe	het	proces	vorm	is	gegeven.	Hij	geeft	de	selecties	het	
advies	om	elkaar	op	te	zoeken	en	een	voorbeeld	te	zijn	voor	de	jeugd.				
	
Barry	Sijm	is	het	met	Tom	Peter	eens.	Hij	geeft	het	advies	om	mensen	enthousiast	te	maken	om	te	
komen	c.q.	te	blijven	voetballen.	Daardoor	is	zondag	2	ook	nog	is	competitie.	
	
Omdat	er	verder	geen	vragen	zijn	bedankt	Marcel	Stef	voor	zijn	verhaal	en	stelt	de	stemming	aan	de	
orde.	
Hij	zegt	dat	formeel	alleen	de	leden	stemrecht	hebben.	Maar	omdat	er	zoveel	betrokkenen	aanwezig	
zijn,	vrijwilligers	en	supporters,	verzoekt	hij	de	aanwezige	leden	of	er	bezwaar	is	tegen	het	laten	
meestemmen	van	iedereen	die	aanwezig	is.	Hiertegen	wordt	geen	bezwaar	geuit.	
	
Vervolgens	brengt	Marcel	het	gehele	voorstel	in	stemming.	Aangegeven	wordt	dat	het	bestuur	van	
mening	is	dat	minimaal	2/3	deel	van	de	aanwezigen	voor	het	voorstel	moeten	stemmen	om	het	aan	
te	nemen.	Stemmen	gebeurt	bij	handopsteken.		
Omdat	bij	de	eerste	stemming	niet	duidelijk	is	hoeveel	aanwezigen	voor	het	voorstel	hebben	
gestemd,	wordt	de	stemming	omgedraaid	en	vraagt	Marcel	hoeveel	tegenstemmers	er	zijn.	Dat	
levert	12	stemmen	op.	Vervolgens	wordt	nogmaals	gevraagd	wie	voor	het	voorstel	stemt.	Dat	zijn	59	
aanwezigen.	Omdat	de	presentielijst	door	75	aanwezigen	is	getekend,	betekent	dit	dat	4	aanwezigen	
zich	van	stemming	hebben	onthouden.		Dit	betekent	dat	het	voorstel	is	aangenomen.	Dit	wordt	met	
applaus	door	de	aanwezigen	ontvangen.	
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Stef	roept	vervolgens	de	tegenstemmers	op	om	de	voetbalcommissie	te	informeren	over	de	reden	
van	hun	stem	om	daarvan	te	kunnen	leren.	
	
4.	 Rondvraag	
Van	de	rondvraag	wordt	geen	gebruik	gemaakt.	
	
9.	 Sluiting	
Marcel	Aker	dankt	ieder	voor	zijn	inbreng	en	sluit	de	vergadering.	
	
	
	


